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Van de redactie 

In de vorige uitgave hebben we veel inwoners mogen verrassen met een gewijzigde uitgave 

van de nieuwsbrief van Emmerhout. Deze was duidelijk anders dan dat we hier in Emmerhout 

gewend waren. Hij was op "glossy" papier gedrukt en ook nog volledig in kleur. Wij als 

redactie hebben vele postitieve reakties mogen ontvangen over de de leesbaarheid, opmaak en 

kwaliteit van het geheel. Een enkele kritische opmerking was er ook en dat was meer de angst 

dat de vernieuwde nieuwsbrief gelijk ook veel duurder zou zijn. De wijkvereniging gaat niet 

smijten met geld om de bewoner op de hoogte te brengen van nieuws vanuit de wijk. De 

kostprijs per blad is door intensief speuren op internet er zelfs goedkoper op geworden ten 

opzichte van de vorige drukker. Kortom een leuker en beter leesbare nieuwsbrief die ook nog 

goedkoper is, dat moet je niet laten liggen dachten wij als redactie. 

Verder zijn er wat aanpassingen gedaan om de leesbaarheid nog meer te bevorderen. Als 

voorbeeld ziet U nu links op deze pagina een opsomming van artikelen die in deze 

nieuwsbrief staan vermeld. Een aanbeveling door een wijkbewoner die dit als tip meegaf en 

die tip hebben we gelijk ingeovoerd. 

In deze nieuwsbrief een tweetall verslagen van bijeenkomsten die georganiseerd zijn door de 

wijkvereniging. De ene had als onderwerp mandelige paden, het bleek een onderwerp te zijn 

die vele belangstellenden naar de Tussen Stee heeft doen komen. De ander avond ging over 

"Emmerhout eeuwenoud en toch springleven". Een idee van onze mede wijkbewoner 

Knegtering om de geschiedenis van Emmerhout te onderzoeken en hier het een en ander mee 

te gaan doen was een schot in de roos. De avond heeft veel bezoekers getrokken, de 

Schepershof zat helmaal vol. Andere ideeën staan ook in deze nieuwsbrief vermeld die 

wellicht wat minder publiek zullen trekken maar daarom niet minder belangrijk zijn. 

De fusie van de Vereniging voor Wijkbelangen Emmerhout en de Buurt en 

Huurdersvereniging is een feit. Een icoon van de buurt en huurdersvereniging te weten Janny 

Jansen is geïntervieuwd door Martin van Balgooij en U kunt in deze uitgave het intervieuw 

nalezen. 

Ik zou nog wel wat pagina's kunnen vullen met alles op te noemen wat er allemaal in deze 

nieuwsbrief staat maar ik denk dat het beter is als ik nu stop en U veel leesplezier wens. 

Deze uitgave is wederom gevuld met veel nieuws en wetenswaardigheden vanuit onze wijk. 

Veel leesplezier toegewenst.  

De redactie. 

Vanuit het secretariaat 

De afgelopen periode zijn weer verschillende zaken mijn tafel gepasseerd en van een aantal 

wil ik hier kort een terugkoppeling geven. 

Zo heeft u al in meerdere kranten kunnen lezen dat de fusie, tussen de Buurt en 

Huurdersvereniging en de vereniging voor Wijkbelangen Emmerhout, een volgend stadium is 

ingegaan door het ondertekenen van de intentieverklaring. Op woensdag 17 november zijn via 



brieven alle externe contacten geïnformeerd over het tekenen van de intentieverklaring. Ook 

de media is breed geïnformeerd over dit voornemen. 

De afgelopen maanden is er achter de schermen hard gewerkt aan dit samengaan; zo hebben 

bv. de beide penningmeesters elkaars boeken gecontroleerd. 

Het overleg tussen de besturen van beide verenigingen is de hele tijd in goede harmonie 

gegaan onder de regie van dhr. Cees van der Grift van de huurdersfederatie. 

Een volgende stap zal zijn om de leden van beide verenigingen te vragen hoe zij denken over 

de voorgenomen fusie. 

Hiervoor zullen beide verenigingen Leden Vergaderingen gaan beleggen en u zult daar te 

zijner tijd voor uitgenodigd worden. 

Een ander onderwerp dat de afgelopen periode in de krant heeft gestaan, is de onduidelijkheid 

over de bladbakken. De signalen uit de wijk, die wij hierover ontvangen hebben, hebben we 

besproken met de gemeente. Het is dan ook mooi om te constateren dat de gemeente het 

signaal goed heeft opgepakt en er vrij snel bladbakken zijn geplaatst in Emmerhout. Wel is 

het belangrijk dat de bakken gebruikt worden waar ze voor bedoeld zijn, namelijk bladeren. 

Zie ook een oproep verder in deze nieuwsbrief. ... bladbakken zijn geplaatst in Emmerhout ... 

Verder hebben we nog met de naweeën van het MidZomerHoutFestival te maken gehad. Eén 

van die naweeën is het bezwaar van een ouder echtpaar tegen het houden van het festival bij 

het Zandmeertje. In de week voorafgaand aan het festival is de gemeente hiervoor voor de 

rechter gedaagd en, met ondersteuning van ons, heeft de gemeente die rechtszaak gewonnen. 

Desondanks heeft dit echtpaar besloten om toch hun bezwaar bij de gemeente vol te houden 

en was er op dinsdag 9 november een hoorzitting. Op het moment van schrijven is de uitslag 

van deze hoorzitting nog niet bekend, maar het kan zijn dat de uitspraak gevolgen kan hebben 

voor het MidZomerHoutFestival van 2011. 

Persoonlijk zou ik het erg jammer vinden, als twee mensen in staat zijn om een festival 

georganiseerd voor een hele wijk tegen te houden. 

Verder zijn wij als vereniging in bezwaar gegaan tegen de afwijzing van de gemeente voor het 

verlenen van een subsidie uit het cultuurfonds. Alhoewel het bedrag van € 10.000 die in 

sommige media is genoemd, niet klopt, is het voor ons wel belangrijk om toch uit zoveel 

mogelijk bronnen geld te krijgen. Ook dit loopt nog en is dus afwachten wat er uit komt. 

Verderop in de nieuwsbrief wordt nog even stil gestaan bij de openbare ledenvergadering van 

8 november. Deze vergadering was gekoppeld aan het thema Mandelige paden en de komst 

van meer dan 100 wijkbewoners geeft aan dat het onderwerp leeft en dat de keuze om thema's 

te behandelen tijdens openbare vergaderingen een goede keuze is. 

Geert van der Heide. 

Nieuws uit het wijkteam 



Het wijkteam praat u vanaf nu bij, in iedere wijkkrant van de Vereniging voor Wijkbelangen 

Emmerhout Als er zaken te melden zijn over activiteiten of projecten uit het wijkprogramma, 

dan doen wij dat via deze rubriek. In deze eerste bijdrage uit het wijkteam vertellen we graag 

iets over hoe wij met het wijkprogramma aan de slag gaan. Het wijkprogramma 2009-2014 

voor Emmerhout is klaar. Hierin staat wat we nu en in de toekomst met elkaar in Emmerhout 

willen oppakken. Het programma is met zorg door bewoners en organisaties voor Emmerhout 

opgesteld. 

Wie zijn wij en wat bespreken we 

Leden van het wijkteam zijn: Joke Bakker van de Vereniging voor Wijkbelangen Emmerhout, 

Jans Schrik van Sedna, Aly Venema van Lefier en Roel Kwant van Emmen Revisited. Hij is 

de wijkcoordinator. 

Het wijkteam Emmerhout komt elke maand bij elkaar in de Tussenstee om te kijken waar we 

staan met het wijkprogramma. We bespreken alle onderwerpen die spelen in de wijk. Lopende 

projecten, komende projecten en we behandelen de aanvragen voor het knelpuntenfonds. 

Kortom we bewaken of we op koers liggen met de verschillende onder werpen van het 

wijkprogramma Niet alleen de voortgang van projecten is een vast agendapunt, ook 

communicatie en het knelpuntenfonds zijn vaste onderdelen in de vergadering. Daarnaast is er 

natuurlijk ruimte voor andere agendapunten die door de verschillende wijkteamleden kunnen 

worden ingebracht. 

Het uitvoeringsplan: wat gaan we oppakken? 

Het wijkprogramma is de basis van het uitvoeringsplan dat we hebben gemaakt. In het 

uitvoeringsplan staat precies waar we staan, wat er gedaan moet worden en door wie. De 

verantwoordelijkheid voor de uitvoering van deze projecten en activiteiten ligt bij partijen 

(organisaties en bewoners) die actief zijn in de wijk. Ook staan er nogal wat zogenaamde 

ontwikkelopgaven in het uitvoeringsplan. 

Het wijkteam houdt daarbij vinger aan de pols. Ieder wijkteamlid is contactpersoon voor een 

of meerdere zaken die spelen bij u in de wijk. Dit houdt in dat hij/zij contacten heeft met 

degene die verantwoordelijk is voor een bepaald onderwerp of project. Lopende projecten 

worden daarmee 'bewaakt'. Loopt het volgens planning, dan is er niets aan de hand. Zijn er 

echter hobbels te nemen of zijn er problemen, dan proberen we die als wijkteam op te lossen. 

We kunnen niet alles tegelijk, dus we moeten er een volgorde in aangeven. Hierbij moet je 

natuurlijk rekening houden met wie wat gaat doen, wat de mogelijkheden van de 

verschillende partijen zijn en hoe het past in hun planning. Al met al een hele klus. Iedere 

inwoner van Emmerhout heeft in het voorjaar een leesbare versie gekregen van het 

wijkprogramma; Emmerhout uit het goede hout gesneden. Hierin staat waar we de komende 

jaren voor willen gaan op het gebied van wonen, woonomgeving, sociaal klimaat en 

voorzieningen. 

Het volledige programma kunt u vinden op de website www.emmenrevisited.nl of opvragen 

bij het programmabureau via het telefoonnummer 0591-652211. Ook over de voortgang van 

het programma kunt u deze website raadplegen. 



Knelpuntenfonds 

Dit fonds is bestemd voor initiatieven in de wijk die voor en door bewoners worden 

georganiseerd. Iedere vergadering worden de binnengekomen aanvragen behandeld. Elke 

aanvraag wordt beoordeeld. Dat wil zeggen dat we bespreken of het past binnen de regels en 

bijdraagt aan de leefbaarheid in de buurt. 

Communicatie 

Het is belangrijk dat u als bewoner weet wat er gebeurt in uw wijk, hoe projecten lopen, hoe 

bepaalde problemen worden opgelost. Natuurlijk leest u hier veel over in de wijkkrant van de 

vereniging voor wijkbelangen Emmerhout. Maar ook via de website en nieuwsbrieven van 

Emmen Revisited komt er nieuws. Lefier schrijft bij haar eigen projecten nieuwsbrieven, dit 

doet de gemeente ook, via brieven of de gemeentelijke pagina. Is er iets bijzonders in uw wijk 

dan laten we dat weten in bijvoorbeeld flyers of, kranten. De kunst is natuurlijk de informatie 

duidelijk en tijdig te verstrekken. Elke vergadering van het wijkteam bespreken we of dit ook 

gebeurt. Aan de website van Emmen Revisted wordt hard gewerkt. Niet alleen het volledige 

programma van Emmerhout staat er al op, het is de bedoeling dat u daar kunt lezen over de 

laatste stand van zaken van projecten en activiteiten. Verder komen er verslagen op te staan 

van de activiteiten die mede door het knelpuntenfonds tot stand zijn gekomen. 

Tot slot 

Heeft u vragen of suggestie voor het wijkteam? Laat het ons weten! 

Roel Kwant Emmen Revisited 0591-652211 Joke Bakker Vereniging voor wijkbelangen 

Emmerhout 0591-674557 Jans Schrik Sedna 0657884251 Aly Venema Lefier 0591-697751 

Emmerhout Springlevend 

Rubriek waarin nog niet bekende maar wel beroemde wijkbewoners aan u worden 

voorgesteld! 

Dit maal spreek ik met Jan Cor van der Greef, die woont aan de Laan van de Bork. 

Door Joke Bakker 

Wie ben jij? 

Mijn naam is Jan Cor en ik ben 27 jaar oud. Ik woon sinds januari 2010 in Emmerhout en ik 

werk 24 uur per week als ergotherapeut bij de gemeente Emmen. Ik ondersteun de WMO 

consulenten bij de aanvragen van bewoners voor WMO voorzieningen. Mijn HBO opleiding 

ergotherapie heb ik gevolgd in Amsterdam. Ik ken de wijk Emmerhout al een beetje omdat ik 

veel bij mensen op huisbezoek ga. Ik vind Emmerhout een mooie, groene wijk in een bosrijk 

gebied. Ik ben in Vianen geboren en woon ook sinds 3 jaar in Nieuwegein. Daar woont ik in 

het weekend samen met mijn vriendin, doordeweeks woon, werk en schiet ik in Emmen. Ik 

woon dus op 2 plekken in Nederland. 

Waarom ben jij beroemd?  



Op 23 augustus was ik voor de 7e keer Nederlands kampioen kleiduifschieten. Ook was ik 2 

keer Nederlands kampioen bij de junioren. In totaal ben ik dus 9 keer Nederlands kampioen 

geweest. In 2004 was ik 34e tijdens de Olympische Spelen in Athene. De 1e drie plaatsen 

gingen naar Italie, Finland en Cuba. Verder heb ik meegedaan aan diverse Wereldbeker 

wedstrijden, E.K.'s en W.K.'s. In 2003 ben ik 5e van europa geworden. Op dat EK in 2003 

heb ik voor Nederland een startbewijs behaald voor de Olympische Spelen van 2004 in 

Athene. 

In 2008 heb ik niet meegedaan aan de Olympische Spelen in Peking. Mijn studie was toen 

belangrijker. Als sportman heb je ook een goede opleiding nodig. Je kunt niet van de sport 

leven en kleiduivenschieten is best een dure sport. Ik train nu voor de startkwalificatie van de 

Olympische Spelen in 2012 in Londen. 

Vanwaar die fascinatie voor juist deze sport? 

Mijn vader was een jager en jaagde op o.a. ganzen en eenden. Hij was ook lid van een 

kleiduifschiet vereniging S.V. De Snip. Ik ging af en toe met hem mee en toen ik 12 jaar was 

mocht ik een keer schieten en dat ging meteen al goed. Ik wilde natuurlijk daarna erg graag 

steeds mee, maar mijn vader vond mij nog te jong om met wapens om te gaan. Het geweer 

weegt 3½ kg en de terugslag is te zwaar voor een 12 jarige. Toen ik 14 jaar was heb ik tegen 

mijn omgeving gezegd: "Ik ben van plan om te gaan schieten en ik ben van plan kampioen te 

worden". Dat is dus uitgekomen. 

Wat is kleiduifschieten precies? 

Je schiet met een dubbelloops hagelgeweer. De kleiduiven zijn oranje van kleur, eigenlijk een 

soort kleine frisbies. Ze zijn gemaakt van een mengsel van klei en zand en zijn biologisch 

afbreekbaar. De kleiduiven komen uit twee huizen, een hoog huis en een laag huis. De baan er 

om heen is een halve cirkel. Op die halve cirkel zijn 8 posities en je schiet met 6 personen om 

beurten een positie totdat ieder de 8 posities heeft doorlopen en 25 kleiduiven heeft beschoten. 

De kleiduiven komen op commando tussen de 0 en 3 secondes. 

Zodra de duif zichtbaar is dan geweer in de aanslag aan de schouder brengen. Er zijn strenge 

spelregels, waar iedereen zich aan moet houden. 

Je schiet met 200 a 250 korreltjes per keer. Hagel is relatief langzaam en de k leiduif vliegt 

met 100 km/u door de lucht. Het is daarom ook belangrijk dat je niet op de duif schiet maar 

dat je voor de duif schiet. De voorgift in schutterstermen. Je draagt een schietvest, dat is 

verplicht. Het vest is bedoeld om de munitie te kunnen dragen. Het vest heeft aan de kant 

waarmee je schiet een streep, waar je de kolf van het geweer tegenaan moet houden als je 

klaar staat. 

Waar komt kleiduifschieten eigenlijk vandaan? 

Kleiduifschieten is voorgekomen uit de jacht. In het verre verleden schoot men op levende 

duiven. Op de Olympische Spelen van 1900 in Parijs schoot men nog op levende duiven. In 

1912 is het schieten op levende duiven geschrapt en is het kleiduivenschieten ontstaan. De 

duiven werden vervangen door glazen bollen. En nu wordt er geschoten op de kleiduif. Het is 

een buitensport, en wordt overal in de wereld beoefend. De sport is erg populair in Italië, 

Amerika, Spanje. 



Waar train je en hoe vaak? 

Ik train 5 keer per week 's middags in Emmer-Compascuum. Emmer-Compascuum heeft de 

beste trainingslocatie van Nederland. Het terrein bevindt zich achter Heli Holland aan de 

Veenakkers. Mijn coach is Nella Heemskerk, nationaal team kleiduifschieten. Het is een 

concentratiesport, dus je moet heel geconcentreerd kunnen zijn. Een groot deel van het 

schieten is mentaal, daarnaast moet je de techniek van het schieten goed beheersen. 

Worden jullie ook gesponsord? 

Ja, ik word gesponsord door mijn vriendin. Nee verder niet echt. Als je op hoog niveau speelt 

moet je veel investeren. Een voorbeeld: 25 kleiduiven kosten tussen de € 6,50 en de € 8,00. 

Munitie kost per 25 stuk ook rond de € 6,-. Verder heb je een geweer nodig, die van mij kost 

tegen de € 8.000,-, het is een wedstrijdwapen en helemaal voor mij op maat gemaakt. 

Als beginner moet je eerst 1 jaar lid zijn van de schietvereinging alvorens je in aanmerking 

komt voor een wapenvergunning en dus ook een eigen wapen mag kopen. De woning, waarin 

ik in Emmerhout woon, wordt gehuurd en is ingericht door de sportbond. Ik woon er nu 

alleen, maar er is nog ruimte voor meer sporters. 

Doen jullie ook aan promotie? 

Ja, ik geef op afspraak schietles. Op dit moment train ik op dinsdag-, woensdag- en 

donderdagmiddag. Het is prima als belangstellenden uit de wijk een kijkje komen nemen. 

Zou je in de opzicht ook iets voor wijk kunnen betekenen? 

Ja hoor, dat zou ik zelfs erg leuk vinden. Als een groepje jongeren bijvoorbeeld samen met de 

jongerenwerker een keer willen komen kijken, dan stel ik mijzelf hiervoor beschikbaar. 

Mogen we ter afsluiting van jou een foto maken? 

Ja, dan haal ik even de beker op, want het geweer heb ik niet thuis, dat is verboden. 



 

Op de beker staan namen van alle kampioenen tot vanaf 1986. Onder andere Hennie 

Dompeling en Eric Swinkels. Eric Swinkels haalde in 1976 zilver op de Olympische Spelen in 

Montreal. 

De Schans 

Het einde van het jaar nadert, in de Schans wordt alweer vooruit gekeken naar de Kerstdagen. 

Zoals elk jaar wordt er aan de bewoners van het huis en aan de bewoners van het 

aanleungebied een Kerstdiner aangeboden. De twee diners worden gehouden in ons restaurant 

en de ervaring leert dat er per avond zo'n honderd mensen komen. Het menu wordt door de 

keukenbrigade voorgesteld aan de Cliëntenraad van de Schans. De Cliëntenraad geeft dan het 

groene licht voor het menu en dan wordt alles besteld, voorbereid en tenslotte uitgeserveerd in 

het restaurant. Dit jaar wordt er tijdens de Kerstdiners pianomuziek gespeeld op de 

achtergrond en voor de afsluitende koffie brengt ons Schanskoor een aantal meerstemmige 

kerstliederen ten gehore. Als locatiemanager mag ik er altijd bij zijn en dit is een van de 

hoogtepunten van elk jaar. 

Over hoogtepunten gesproken; op 15 oktober hebben we het feest gevierd dat de eerste 

woontoren het hoogste punt heeft bereikt. Alle bewoners van het aanleungebied zijn officieel 

uitgenodigd en natuurlijk ook de leidinggevenden van de deelnemende organisaties. De 

Schans was mooi versierd, bij binnenkomst was er voor elke bezoeker een cocktail uiteraard 

gemaakt door onze eigen ploeg en er was muziek in de zaal. Bij de officiële handeling die 

buiten plaats vond, werd eerst door een drummer een solo gegeven van circa vijf minuten. Het 

kabaal was oorverdovend en dat was ook de bedoeling want alle negatieve gedachten of 

gevoelens moesten door de herrie weggejaagd worden. Daarna vlogen de ballonnen de lucht 

en verdwenen over de nieuwbouw aan de horizon. Toen begon het echte feest: een high tea 

voor de bewoners met zoete en warme hapjes mooi uitgeserveerd op etagères. Een achttal 



leerlingen van de hotelschool verzorgde de bediening keurig gekleed in het zwart-wit. Al met 

al was het een prachtig feest. 

Het gaat goed met de Schans, we krijgen steeds meer externe (thuiswonende) klanten waar we 

de huishoudelijke verzorging doen (in heel Emmen) en onze thuiszorg groeit ook dit jaar weer 

naar een hogere omzet. Komend jaar willen we met onze thuiszorg verder de wijk in om ook 

u, als zich dat voordoet, thuis hulp te bieden. We zijn daarvoor nu het team Thuiszorg 

Tangenborgh de Schans aan het opzetten. Thuiszorg die dicht bij u georganiseerd is, die snel 

bereikbaar is en die natuurlijk kwaliteit gaat leveren. We willen aanspreekbaar zijn voor u en 

uw leven ondersteunen als u daar behoefte aan heeft. Onthoudt u het: Thuiszorg Tangenborgh 

de  

Ik moet nu snel ophouden want zo meteen komt de demonstratiebus voor rolstoelvervoer. We 

zitten in de fase van besluitvorming. Als u binnenkort een prachtig nieuwe Schansbus door de 

wijk ziet rijden, weest u dan met mij trots op de Vrienden van de Schans die deze bus volledig 

financieren. 

Namens medewerkers en bewoners wens ik u een goede afsluiting van het jaar toe en ik hoop 

ook in 2011 u af en toe te informeren over het wel en wee van de Schans. 

Ben Wekking, locatiemanager. 

Thema avond: Mandelige paden  

Hieronder een korte impressieverslag van deze avond. Het inhoudelijk verslag komt op de 

website van Wijkbelangen te staan. 

Op maandagavond 8 november heeft de Vereniging Wijkbelangen Emmerhout een thema 

avond over mandelige paden gekozen als onderwerp voor haar Openbare Ledenvergadering. 

Wij hadden voor deze avond gerekend dat er zo'n 30 wijkbewoners zouden komen. In de 

aanloop naar deze avond toe kregen we meerdere signalen, waardoor we dachten dat het wel 

iets meer dan 30 zou worden. Maar dat er tussen de 100 en 130 bewoners zouden komen 

hadden wij niet verrast en het zorgde er voor dat we op het laatste moment moesten 

improviseren met de ruimte en de koffie. Gelukkig werkt de beheerder van de Tussenstee 

goed mee en konden we de meeste bezoekers voor 20 uur aan een stoel en een kop koffie dan 

wel thee helpen. Nogmaals hartelijk bedankt Lucas. 



 

De avond werd geopend door de voorzitter van Wijkbelangen, die na een korte opening het 

woord gaf aan notaris J. Mikx. De notaris legde in duidelijke bewoording uit wat 

mandeligheid precies inhoudt en hoe de wet en regelgeving in Nederland hierover in elkaar 

steekt. Na deze uitleg hadden de aanwezigen om hun vragen ten aanzien van mandeligheid en 

mandelige paden op een memo briefje te schrijven en deze op de flap-over op te hangen. 

Daarna was het voor de bezoekers pauze en tijd om in kleine groepjes onder het genot van een 

kopje koffie of thee hun ideeën, vragen en ervaringen uit te wisselen. De notaris gebruikte 

deze pauze om de vragen te rubriceren. Hij maakt vier rubrieken, namelijk: wet, risico, 

onderhoud en overige. 

Na de pauze beantwoordde de notaris de vragen aan de hand van de vier rubrieken en geef hij 

door middel van praktijkzaken concrete voorbeelden. Tussendoor kwam er uit de zaal nog 

aanvullende vragen over de antwoorden en zo ontstond er een samenspel tussen de notaris en 

het publiek. 



 

Rond half 10 beëindigde de notaris zijn verhaal en de beantwoording van de vragen en wees 

iedereen er op om voor al te kijken in zijn koop, dan wel huurcontract om te lezen wat daarin 

staat over mandeligheid. Mocht er sprake zijn van mandeligheid dan is het goed om uit te 

zoeken welke verzekeringsdekking hier tegen over staat. 

De voorzitter nam het woord weer over en bedankte de notaris voor zijn helder verhaal en de 

aanwezigen voor hun bezoek en bijdrage aan deze avond. 

Voortgang winkelcentrum Emmerhout  

Eerste heipaal nieuwe winkelcentrum op 20 oktober 2010  

Door de projectontwikkelaar was een klein feestje georganiseerd voor de eerste paal, die de 

start moet geven voor ons nieuwe winkelcentrum. Het werkelijke feest voor alle 

wijkbewoners ligt nog in het verschiet. Nu waren alleen de flatbewoners uitgenodigd en 

verder de verantwoordelijke wethouder, woningcorporatie Lefier, Woonzorg Nederland en 

Wijkbelangen Emmerhout. De flatbewoners zijn ondanks de last die wordt ondervonden wel 

blij dat nu eindelijk met de herontwikkeling is begonnen. De sprekers hebben dan ook hun 

dank uitgesproken voor het begrip en enthousiasme van de bewoners van Emmerhout. 



 

Voortgang werkzaamheden nieuwe winkelcentrum  

Als de Nieuwsbrief uit komt is mogelijk dit bericht al weer verouderd, maar op het moment 

dat ik dit schrijf is de situatie als volgt: 

 De sloopwerkzaamheden die plaatsvinden worden uitgevoerd om een nuts tracé aan te 

leggen. Eerst moeten die werkzaamheden zijn afgerond voordat tot grootschalige 

sloop kan worden overgegaan. 

 De gemeente is overgegaan met het slopen van de sporthal. 

Als alles meezit gaat de gemeente in januari beginnen met de opbouw. 



 

Er melden zich ook bewoners die bezorgd zijn over de verkeerssituatie. Op de Houtweg geldt 

een 30 km zone. Veel automobilisten houden zich er niet aan. Daardoor wordt het voor 

overstekende bewoners en dan met name ouders met kinderen soms erg moeizaam om over te 

steken. Veel ouders van kinderen ervaren het oversteken dan ook als gevaarlijk. Via het 

wijkteam is dit probleem neergelegd bij de afdeling verkeer samen met een aantal mogelijke 

oplossingen. De afdeling verkeer heeft tot op dit moment nog niet gereageerd.  



 

Wijkbelangen Emmerhout staat in direct contact met de projectontwikkelaar en de gemeente 

over de stand van zaken rondom de afbraak van het oude winkelcentrum en de bouw van het 

nieuwe. Voor recente informatie kunt u steeds terecht in de Wijkwinkel. Als de vraag die u 

voorlegt niet direct beantwoord kan worden is er een direct lijntje naar de betreffende 

instanties, die verantwoordelijk zijn voor dit proces. 

Joke Bakker  

Zoutvaten in de wijk 

Verschillende wijkbewoners hebben al een aantal jaren een zoutvaatje bij huis, zodat zij bij 

glad weer hun achterpad ijs en sneeuw vrij kunnen houden. Zij doen dit om de veiligheid te 

verhogen voor de naaste omgeving. Het zout wordt door Buurtbeheer weer aangevuld als men 

door de voorraad heen driegt te geraken. Een telefoontje richting de wijkwijzer of de 

conciërge buurtbeheer is voldoende om binnen afzienbare tijd de voorraad weer aangevuld te 

krijgen. Buurtbewoners rondom de zoutposthouders kunnen zout halen bij de zoutposthouders 

zodat gezamenlijk de buurt veiliger kan worden gehouden. 

Het succes slaat ook over naar andere delen van de wijk want ook steeds nieuwe bewoners 

doen mee aan deze reeds in 2004 opgezette zoutplan. Als U denkt ik wil ook een zoutvaatje 

thuis ten behoeve van de veiligheid in de buurt en U vind het niet erg als mensen bij U 

langskomen voor zout in de buurt dan kunt U zich aanmelden bij de wijkwijzer. 

Hieronder een lijstje van alle zoutposthouders in Emmerhout. U ziet dat er nog sneeuwwitte 

plekken zijn waar nog geen zoutposthouders aanwezig zijn, meld U aan, het gaat om de 

veiligheid van U en Uw omgeving. 



Id€€ voor uw buurt? 

Je moet wat over hebben voor je vlees 

Speklapjes, hamburgers en stokbrood. Veel meer heb je niet nodig voor het organiseren van 

een barbecue met de buren. "Dat valt vies tegen", zegt Astrid Bos, een van de organisatoren 

van de buurtbarbecue in Laan van de Bork. 

Astrid Bos, Jeanette Fokkens en Rina Smit bedachten dat het wel eens leuk zou zijn om met 

mensen uit de buurt een barbecue te houden. Ze wilden elkaar beter leren kennen en kregen 

op deze manier ook contact met mensen van wie ze het bestaan niet eens wisten. 

 

De dames zagen wel in dat je niet zomaar een grote tent ergens neer mag zetten en dat je 

toestemming nodig hebt om überhaupt zoiets te organiseren. Hulp was nodig en zo kwamen 

ze al snel uit bij ID€€, hét project van de wijk Emmerhout. 

Door hun idee in te leveren bij de wijkvereniging kregen zij een zogenaamde regiecoach 

toegewezen. Het drietal en de coach sloegen de handen ineen en realiseerde het idee. 

Buurtbewoner Boudewijn Swiebel heeft als coach de dames erg goed begeleid. "Als we hulp 

nodig hadden of vragen over bijvoorbeeld een tekening kon Boudewijn daar gericht antwoord 

op geven. Ook was de hulp van Anno Boer, de wijkwijzer, erg welkom", aldus Astrid Bos. 

De vrouwen verwonderden zich nog het meest over wat je allemaal moet regelen voordat je 

aan je spareribje kunt beginnen. "We moesten aan alles denken. Van de plastic bordjes tot aan 

de tenten. En van de vergunning tot aan een tekening op schaal. Je kan het zo gek niet 

bedenken. En doordat er zoveel bij kwam kijken, moesten we door de tijdsdruk de datum zelfs 



verzetten. Dat was wel een domper. Maar ja, veiligheid hè. Je moet er ook niet aan denken dat 

er wat gebeurt." 

Het is veel regelen, maar als het eenmaal zover is, kan je ook volop genieten. "En dat hebben 

we zeker gedaan", zegt Astrid Bos lachend. "De barbecue was echt heel gezellig en is 

ontzettend goed verlopen. Er kwamen in totaal iets van 130 mensen. Dat is toch fantastisch? 

Wat wel minder was dat twee van de drie barbecues het niet zo goed deden, maar dat mocht 

de pret niet drukken, hoor! We hebben er echt van genoten." 

De dames zijn zo enthousiast dat hun ID€€ goed georganiseerd verlopen is dat ze volgend jaar 

weer aan het project mee willen doen. "De volgende keer zijn we zeker weer van de partij, 

alleen weten we nog niet hoe. Wel moeten we het allemaal wat eerder regelen, want het idee 

was op een zonnige dag in juli bedacht en de barbecue was uiteindelijk op 30 oktober." 

Overige ID€€'en  

Buurtfeest WK2010 

Dit ID€€ is afkomstig van de families Niers en Stavers. De buurt kwam in Laan van het 

Kinholt gezamenlijk Nederland aanmoedigen in de wedstrijd tegen Japan. Daarna was er nog 

een spellencircuit, een springkussen voor de kleintjes en een barbecue als heerlijke afsluiter. 

 

Heropening Jeugdsoos 

Marjan Hoekstra zag een kans om via ID€€ extra financiering te krijgen voor de heropening 

van jeugdsoos Emmerhood. Compleet gerenoveerd en van geluidsisolatie voorzien werd er op 



de openingsdag een darttoernooi gehouden en heeft er die avond een band opgetreden. Hapjes 

en een drankje maakte het feest compleet. 

 

Overdekte zandbak 

Het was 2008 toen Ryan Kemkes met het idee kwam dat de zandbak een dak nodig had. Het 

is nu twee jaar later en eindelijk is zijn idee uitgevoerd. Maar het resultaat mag er zijn. Nu kan 

jongste ID€€-indiener Ryan zelfs wanneer het regent in de zandbak spelen. 



 

Picknicktafel Laan van het Kinholt 

De dames Groen en Welling wilden graag een extra picknicktafel in hun hofje, zodat de 

kinderen daaraan kunnen spelen en het mooi gebruikt kan worden voor buurtfeestjes. De 

picknicktafel heeft in ieder geval hoog bezoek gehad. Aan deze tafel kregen burgemeester 

Cees Bijl en wethouder Jan Kuper uitleg over het project ID€€. 



 

Reiniging monument 

Als u Emmerhout vanaf het centrum van Emmen binnenrijdt, heeft u dit monument vast wel 

eens gezien. Het zag er helaas niet meer uit en moest nodig gereinigd worden, vonden in ieder 

geval dhr. Kleyweg en mevr. Beltman. Tijdens het schoonmaken, namen ze zelf een kijkje en 

binnenkort krijgt het monument een verflaagje. 



 

Opknappen Biljarttafels 

Op de foto ziet regiecoach Elly Wolters hoe ID€€-eigenaar Rinus Bouwmeester zijn 

handtekening zet en daarmee bevestigd dat het herstel aan twee biljarttafels in de Tussenstee 

van start kan gaan. 

 



Bijzondere mensen achter ID€€ 

ID€€ is momenteel hét project in Emmerhout. Tot 1 december kon men een idee indienen om 

iets te verbeteren, veranderen of te organiseren in de wijk. Heel veel ideeën werden ingediend, 

van strontschepjes tot aan een concert van Ali B. De ID€€-eigenaren moesten hun idee zelf 

uitvoeren en werden daarin begeleid door een regiecoach, een buurtbewoner die erg actief is 

in de wijk. Een van de coaches is Elly Wolters en zij vertelt hoe het is om te werken als een 

regiecoach. 

Waarom ben je een regiecoach? 

'Om meer mensen bij hun eigen wijk te betrekken en mijn ervaring die ik bij andere ideeën 

had, delen met de mensen die daar dan weer hun voordeel mee kunnen doen en het weer 

doorgeven aan andere mensen. Zo wordt het steeds beter.' 

Wat moet een regiecoach in jouw ogen kunnen? 

'Objectief zijn en de mensen de mogelijkheden vertellen die ze hebben om hun idee te 

verwezenlijken en ook tot een goed einde te brengen.' 

Wat is het leukste ID€€ waar jij coach van was? 

'Dat is ongetwijfeld het grafitiproject. Het is iets van jongeren en ook door jongeren 

uitgevoerd, geweldig. Het contact met de jongens was leuk en door het werken met hen is 

mijn vertrouwen in de jeugd met sprongen omhoog gegaan. Het is echt een doorslaand 

succes.' 

Is coachen altijd leuk? 

'Het is leuk als het allemaal goed loopt en de mensen blij zijn met het resultaat, dat spreekt 

voor zich. Helaas is het al een paar keer voorgekomen dat de mensen denken dat wij het 

allemaal wel even doen, dat zij alleen het idee hoeven in te dienen. Dan benader je zo iemand 

en leg je uit dat het hun idee is en dat zij het moeten uitvoeren met hulp van ons. Vooral met 

de verantwoordelijkheid die ze dan krijgen, kunnen ze moeilijk omgaan. Mensen zijn dan niet 

altijd even vriendelijk meer. Dat vind ik moeilijk.' 

Wat vind je van het project ID€€? 

'Het is goed dat mensen zien dat ze meer invloed kunnen hebben in hun wijk. Door dit project 

zien ze ook mogelijkheden om erbij betrokken te worden. En het aantal van tachtig ideeën laat 

zien dat het bij de inwoners van Emmerhout leeft.' 

ID€€ heeft ook iemand van de gemeente nodig die het project achter de schermen begeleidt. 

Afien Faber, opzichter Dienst gebied van stad noord, bezet deze functie en probeert net als de 

regiecoach de mensen te helpen hun idee te realiseren. Ze vertelt kort over haar werk en wat 

ze van het project vindt. 

Hoe ziet een dag van Afien Faber eruit? 



Moeilijk te zeggen. Iedere dag is namelijk anders. Het is veel werkoverleg, aansturing van het 

serviceteam en telefoontjes en meldingen van burgers beantwoorden. In het meest gunstigste 

geval ben ik hier op een dag ongeveer negen uur mee bezig, maar het gebeurt ook vaak 

genoeg dat ik een overleg heb in de avonduren. 

Wat is er zo leuk aan jouw werk? 

De afwisseling in het werk en de contacten met de mensen. Oplossingsgericht bezig zijn en 

iets realiseren op korte termijn. Dat maakt het werk echt prachtig. 

Wat vind je van het project ID€€? 

Daar sta ik volkomen achter. Het geld is er ter verbetering van de wijk, en dus voor de burger. 

In dit geval is het goed om te zien dat de bewoner zijn idee uitvoert en daarin begeleid wordt. 

Hierdoor komen mensen erachter wat er zoal nodig is, wil het idee verwezenlijkt worden. 

Denk aan vergunningen, toestemming medebewoners, past het in het bestemmingsplan enz. 

Een goede voorbereiding kost de meeste tijd en geeft een kleine blik in de keuken van een 

organisatie als de gemeente. 

Wat zou jij verbeterd willen zien in Emmerhout? 

Ik weet niet iets specifieks, maar we zijn iedere dag bezig met het verbeteren van, en 

ontwikkelen in de wijk. Opnieuw bestraten van voet- en fietspaden, aanpassing van het groen 

en het nieuwe winkelcentrum zijn daar voorbeelden van. Een wijk leeft, we zullen altijd met 

verbeterpunten en ontwikkelingen aan de slag blijven. 

Heropening Sport- en Spelveld groots succes 

Zij die het gezien hebben, vergeten het niet snel: burgemeester Cees Bijl spoot grafiti op een 

speelveld voor kinderen. Hij was die dag samen met wethouder Jan Kuper in Laan van het 

Kinholt om het project ID€€ uitgelegd te krijgen. ID€€-eigenaren Lars Lunsing en Tom Struik 

koppelden het hoge bezoek aan de opening van hun idee: het opfleuren van het sport- en 

spelveld. 

Beide heren werd gevraagd als eerste het saaie sport- en spelveld van grafiti te voorzien. De 

kinderen zouden het later afmaken als er professionals bij waren die konden helpen. Van 

maandag 25 oktober tot en met vrijdag 29 oktober zijn heel veel kinderen, ondanks alle regen, 

boven zichzelf uitgestegen. Het resultaat is prachtig geworden en het is er sindsdien ook 

drukker geworden volgens Lars, die er elke dag even langsfietst. 

Zaterdag 30 oktober was de spectaculaire opening. Er was van alles te doen, maar vooral de 

voetbalwedstrijd trok veel bekijks. 



 

Het was een grootste wedstrijd tussen De Jeugd en De Prominenten. Dat laatste team bestond 

uit Burgemeester Bijl, Wethouders Kuper en Henk Jumelet en wijkagent Roelof Harms. 

"Het was een fantastische ervaring", zei Lars na die tijd, "alleen waren zij veel te goed en 

vooral veel te fanatiek. We kregen dik aan de broek. En die burgemeester kan ook behoorlijk 

voetballen! Hij zei tegen mij dat als hij vrije tijd heeft, ook graag een balletje trapt. De eerste 

wedstrijd hebben we dan ook verloren. Later werden de teams gemixt, maar toen verloor mijn 

team weer, al ging het wel gelijk op". 

Op de vraag of Lars het niet vervelend vond dat hij alles had verloren, antwoordde hij 

lachend: "Nee, niet echt. Ik heb de wijkagent nog teruggepakt, hoor! Hij rende op mij af, en 

nu weet ik niet meer precies hoe het ging, maar ik sprong en kwam met mijn knie precies daar 

waar je als man liever niet geraakt wordt". 

Na de voetbalwedstrijd werd er door Elly Wolters een prijs uitgereikt voor het mooiste 

grafitikunstwerk en konden de kinderen geschmink tworden, skaten, honkballen, zelf 

voetballen en naar een dansact kijken. Het weer was die dag niet zo mooi, maar de opening is 

één groot feest geworden, waar iedereen voor de volle honderd procent van heeft genoten. 

Behalve de wijkagent dan. 



 

Wijkwijzer Emmerhout 

Wijkwijzer Emmerhout is informatiepunt bouw winkelcentrum! 

Met de gemeente Emmen en de projectontwikkelaar Urban Interest is afgesproken, dat alle 

wijkbewoners voor hun informatie over de bouw van het winkelcentrum en alles wat daarmee 

te maken heeft (zoals wegomleggingen) terecht kunnen in de Wijkwijzer. De beheerder van 

de Wijkwijzer Anno Boer wordt dagelijks bijgepraat over de ontwikkelingen. (voor meer 

informatie betreffende voortgang Winkelcentrum Emmerhout, verwijs ik u naar de bijdrage 

van de voorzitter Joke Bakker, Wijkbelangen Emmerhout, elders in deze nieuwsbrief). 

Afval inzameling 

Inzameling Plastic 



Er wordt veel plastic ingezameld en dat is goed natuurlijk maar soms staat het niet op het 

juiste tijdstip langs de straten en wordt het een minder fraai gezicht. Spelregels voor het 

aanbieden van plastic afval. 

 De zakken vanaf 07:00 aan de weg zetten! Vanaf dat tijdstip wordt er ingezameld. 

 Let u hierbij op dat u de zakken zoveel mogelijk aan elkaar vastbindt om verwaaien te 

voorkomen. 

 Het is niet toegestaan om de zakken op de containers te zetten. Zet de zakken naast 

elkaar, naast de container(s) (op minstens een halve meter afstand van de container) 

zodat de minicontainers zoveel mogelijk op een rij gezet kunnen worden gezet. 

2de maandag van de maand: Laan van de Bork, Laan van het Kwekebos, 't Zand, Het Waal, 

Het Weeld, De Houtweg, De Haar, De Lemzijde, Laan van de Marel en Laan van de Eekharst. 

2de donderdag van de maand: Laan van de Iemenhees en de laan van het Kinholt. 

Chemokar 

1st vrijdag van de maand 9:15 - 11:15, op de parkeerplaats bij het tijdelijk winkelcentrum. 

Oud papier 

Het Waal, Laan van het Kwekebos, Lemzijde, Laan van de Bork worden door de scholen 

Kristalla en de Kubus op de volgende dinsdagavonden tussen 18:00 en 20:00 het oud papier 

opgehaald. U kunt dat op dezelfde plaats zetten als waar u uw minicontainer neerzet en wel in 

2011 op 4 januari, 1 februari, 1 maart, 5 april, 10 mei, 14 juni en 12 juli. 

De 1ste woensdag vd maand, daar waar de scholen het niet inzamelen wordt het door de 

gemeente opgehaald. 

De 1ste donderdag vd maand staan er containers bij de school De kubus (locatie Kinholt) en 

Kristalla (locatie Kinholt). 

Meld het in de wijkwijzer  

Klachten of suggesties over losse stoeptegels en lantaarnpalen ed. Onderhoud openbaar groen. 

Het kan zijn dat u zich ergert aan bepaalde situaties en/of gebeurtenissen in uw 

woonomgeving. Anno Boer zit voor U klaar in de Wijkwijzer om U te helpen. 

Waarmee kunt u worden geholpen in Wijkwijzer: 

 hulp bij het invullen van formulieren 

 hulp bij het schrijven van brieven 

 hulp bij kwijtscheldingsformulieren 

 hulp bij problemen met rekeningen 

 het op orde brengen en houden van uw administratie 

 informatie over overheidsregels 

 alle vragen waarvan u niet weet waar u er mee naartoe moet 



Met wie werken we samen? Er is een goede samenwerking met veel instanties zoals de 

gemeente, Sedna, sociale dienst, woning-corporaties, milieupolitie, maatschappelijk werk en 

de politie. Heeft u ideeën? 

De bezoekers komen met heel diverse zaken in de Wijkwijzer, daarom een voorbeeld 

van een meneer die in de Wijkwijzer kwam voor advies. 

Brief College Van Zorgverzekering (CVZ) In de brief stond dat meneer een 

betalingsachterstand van 6 maand- premies of meer had bij zijn zorgverzekeraar. En dat zijn 

zorgverzekeraar (ziekenfonds) meneer had aangemeld bij het CVZ . Aan het CVZ moest hij 

een verhoogde premie betalen van €131 per maand gaan betalen. Deze premie zou direct 

ingehouden worden op zijn uitkering door het CVZ. Deze inhouding zou stoppen zodra hij 

alle achterstanden inclusief rente en incassokosten had betaald aan het ziekenfonds, of als hij 

zich aanmeldt bij de schuldhulpverlening. Vanaf dat moment zou hij weer de normale 

maandelijkse premie betalen. 

Toen ik hem dit uitlegde vertelde hij, dat hij in het verleden een schuld had gehad bij zijn 

zorgverzekeraar maar dit allemaal betaald had aan een incassobureau. Volgens hem waren er 

geen schulden meer bij zijn ziekenfonds(zorgverzekeraar), omdat te controleren had hij de 

zorgverzekeraar gebeld. 

Toen hij navraag deed bij de zorgverzekeraar had deze hem door verwezen naar het 

incassobureau. Toen hij hier naar toe gebeld had, konden zij hem geen informatie geven 

omdat "zijn dossier gesloten was omdat hij alle schuld bij hen afbetaald had." 

Toen heeft hij weer naar de zorgverzekeraar gebeld met het verhaal van het incassobureau dat 

alle achterstallige betalingen voldaan waren. De zorgverzekeraar wilde hem niet helpen, 

omdat bij hen in de computer stond dat meneer nog niet betaald had bij het incassobureau en 

meneer dus bij het incasso bureau moest zijn. Het incassobureau verwees meneer in het 

volgende telefoontje weer naar de zorgverzekeraar. 

Meneer kwam nu met de vraag of de Wijkwijzer hem kon helpen. Ik heb voor hem ook de 

zorgverzekeraar gebeld en dezelfde vraag gesteld en kreeg het zelfde antwoord als meneer. 

Hierop gevraagd naar de afdeling debiteuren om navraag te doen naar de data dat er bij de 

zorgverzekeraar betalingen van het incassobureau waren binnen gekomen. Het bleek dat er 

enkele betalingen van meneer niet aan de zorgverzekeraar waren gemeld. Ook was er nog 

geen geld van de betalingen van meneer naar de zorgverzekeraar gegaan hoewel het al meer 

dan een half jaar geleden was dat meneer de laatste termijn aan het incassobureau had betaald. 

Met het ziekenfonds afgesproken dat we de bankafschriften zouden faxen aan de 

zorgverzekeraar waarop meneer zijn betalingen aan het incassobureau stonden. Dit hebben de 

volgende dag gedaan. Meneer kreeg drie weken later een brief van zijn zorgverzekeraar dat 

hij geen achterstand meer had en dat ze zijn aanmelding bij het CVZ ongedaan hadden 

gemaakt. 

Janny Jansen: kranig en kritisch namens huurders 

"Ik ben anti-Wooncom!" 

Door: Martin van Balgooij 



 

EMMEN - Voor veel huurders in Emmerhout is ze al heel lang een bekend gezicht, misschien 

wel een fenomeen; Janny Jansen van de Buurt- en Huurdersvereniging Emmerhout. Janny is 

71 jaar, geboren in Alkmaar en kwam vanuit het stadje Fork Union, Virginia in de VS in 1973 

naar Emmerhout, Laan van de Eekharst. Daar woont ze nog steeds. Haar man Geurt, 

breimachinemonteur, overleed 16 jaar geleden. Janny is een van de mensen van het eerste uur 

van de Buurt- en Huurdersvereniging Emmerhout, die onlangs gefuseerd is met de Vereniging 

voor Wijkbelangen. 

In 1974 werd Janny door Martin Stoppels gevraagd vrijwilliger te worden bij de 

buurtvereniging. Omdat ze toen jonge kinderen had, zette Janny zich met hart en ziel in voor 

de kinderclub: "Dat was een leuke tijd! We waren veel met de kinderen buiten bezig met 

rolschaatswedstrijden en andere leuke activiteiten. Later werd de vereniging ook een 

belangenbehartiger voor de huurders in de wijk. Dat betekende veel cursussen volgen en de 

benodigde certificaten halen. Ik zal de gezellige bijeenkomsten bij Ab Haak aan de 

Hoofdstraat nooit vergeten. Daar heb ik veel van opgestoken." 

In haar huis aan de Laan van de Eekharst is het een volle bedoening. Het lijkt er wel Baker 

Street 221b, de overvolle woning van Sherlock Holmes. Aan alles is te zien dat Janny zeer 

betrokken is met de mensen, zowel wijkbewoners als privé. "Ook bij de gemeente en met 

name Lefier (vroeger Wooncom/ ECW, red.) hoef je maar Janny Jansen te zeggen en dan 

weten ze precies over wie je het hebt. Als een huurder een klacht bij mij neerlegt, klaag ik 

verder bij Lefier, zet ik mijn tanden er in. Ik krijg de zaken dan vrij snel voor elkaar. Daar ben 

ik verder niet trots op, ik vind dat dit niet nodig zou moeten zijn." 



Janny Jansen "vecht", zoals ze zegt, graag tegen Lefier. "Dat doe ik heel graag voor de 

huurders. Ik ben mondig. Als Noord-Hollandse en ook van huis uit heb ik weinig ontzag voor 

autoriteiten. Ik heb geen standsverschil geleerd en praat daarom niet met mensen mee. Ik kijk 

tegen niemand op, maar dat wil niet zeggen dat ik geen respect heb voor die personen tegen 

wie ik werk." 

Lefier 

In het gesprek met Janny komt steeds weer haar aversie tegen Lefier aan het licht. Niet 

persoonlijk tegen de mensen van de woningstichting, maar wel tegen Lefiers huurdersbeleid. 

"Zo is Leo van Diemen een schat van een vent. En met Jan Hulsegge heb ik veel appeltjes 

geschild. Grappig is dat Jan en ik 5 jaar geleden tegelijkertijd werden onderscheiden als Lid in 

de Orde van Oranje Nassau, een lintje dus. We zaten in de Grote Kerk vlak bij elkaar, maar 

konden tijdens onze frequente vergaderingen elkaars bloed wel drinken. Maar samen een 

lintje krijgen, was toch ook wel erkenning voor ieders werk. Weet je, Lefier is veel te groot 

geworden, veel te veel branie. Ze zouden een voorbeeld moeten nemen aan Domesta, eerder 

Inter Pares, die gaat netter met huurders om. Heb je de onderhoudmonteurs van Lefier wel 

eens gezien? Allemaal bonken van kerels. Van oudere huurders hoor ik vaak dat dit vrij 

intimiderend overkomt." In dit geval noemt Janny een recent voorbeeld. 

"Laatst was er en inspectie van een woning van iemand die ging verhuizen. De inspecteur 

vond dat het plafond gesopt moest worden. Wat een kolder! Dat scheelt Lefier witten, maar 

een huurder hoeft dat echt niet te doen! Op initiatief van Cees van de Grift wordt nu ook 

gewerkt aan een heldere checklist, een mutatieformulier waar iedere inspecteur zich aan moet 

houden. Het soppen van een plafond hoort daar niet bij." 

Janny vindt dat ze in de mooiste wijk van Emmen woont. Gevraagd naar een van de 

hoogtepunten in haar 37-jarige ervaring noemt ze direct de verschillende renovaties aan De 

Haar, Het Weeld, Laan van de Marel, Kinholt, Eekharst, noem maar op. Badkamers en 

keukens zijn volgens haar prachtig opgeknapt. Maar de kranige Janny blijft kritisch: "En zo 

had men dus ook moeten omgaan met De Dilgt. Had woningtechnisch nooit gesloopt hoeven 

te worden. Het ging bij de gemeente Emmen en Lefier om het grote geld uit Brussel en de 

huurders waren de pineut." 

Fusie 

Door de fusie van de Buurt- en Huurdersverenigng met Wijkbelangen Emmerhout ziet Janny 

de toekomst van de wijk met het volste vertrouwen tegemoet. "Nee, we zijn niet opgeslokt, 

alles is heel goed uitgesproken en er is een prima samenwerking. Ik zal geen deel uit maken 

van het bestuur, maar blijf wel, zolang m'n gezondheid het toestaat, huurders helpen. Via de 

telefoon of kom langs bij me. Ik heb in al die 37 jaar een hele leuke tijd gehad, en nog steeds. 

Ik werk voor de huurder, en zeker niet voor de verhuurder. Ik ben antiWooncom!" 

In de onlangs ondertekende intentieverklaring, waarmee de fusie beslecht is, noemt Janny een 

frase die haar erg aanspreekt; "De doelstelling van de nieuwe organisatie is gericht op de 

belangenbehartiging ten behoeve van alle wijkbewoners.""Zo is het. Dat is heel netjes 

verwoord." Janny Jansen is en was er dus niet voor enkel huurders. 

N.B.: Janny Jansen is bereikbaar via tel. 0591-624415. Ze woont en werkt aan de Laan van de 

Eekharst 481. 



Vanuit Vakgroep Bork 

Voor alle kinderen van 4 jaar tot en met 7 jaar die aan de Laan van de Bork wonen. 

Willen jullie mij helpen? 

Ik wil heel graag samen met jullie het kabouterpad versieren met kerstballen en andere 

spulletjes. Dat gaan wij doen op zondag 19 december vanaf twee uur. 

We maken er een leuke middag van en het zou heel leuk zijn als jullie ook zelfgemaakte 

spulletjes meenemen die we in de bomen kunnen hangen. 

Wij zullen voor drinken en lekkers en misschien voor ieder kind een klein cadeautje zorgen. 

Jullie kunnen jezelf bij mij opgeven, pappa of mamma mag dat natuurlijk ook doen. 

We verzamelen om twee uur bij het begin van het kabouterpad bij de grote Paddenstoel. O ja, 

de Paddenstoel staat er nu eventjes niet want grote stoute jongens hebben hem kapot gemaakt. 

Maar we zorgen ervoor dat hij er op 19 december weer staat hoor. 

Tot ziens op 19 december, Meta Korving 0591-674557. 

Bericht van Lampje 

Nu het 's avonds weer vroeger donker word heb ik een verzoek aan alle bewoners van de wijk 

die een achterpadverlichting hebben van de wijkvereniging om deze te controleren of hij het 

wel doet. 

Als de lamp het niet doet controleer dan of de schakelaar goed staat en of de sensor (zwart of 

blank dopje) schoon is. Als de lamp niet meer brand neemt u dan contact op met de 

Wijkwinkel, zodat we de lamp zo snel mogelijk kunnen repareren. Laat welde spanning er op 

staan. 

Nieuwe bewoners met vragen over de achterpadverlichting kunnen bellen of mailen. 

Mochten er in de wijk bewoners zijn die de lamp absoluut niet meer willen aanzetten dan 

kunnen deze contact op nemen met Jaap Meulman (lampje). 

Alvast bedankt voor uw medewerking namens de buurtbewoners en vereniging wijkbelangen 

Emmerhout. 

Namens lampje prettige kerstdagen en een gelukkig en verlicht nieuwjaar. 
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Aan alle bewoners van de Laan van de Bork 

Beste medebewoners, 

Ik vraag u ten aanzien van de bladbakken rekening te houden met het volgende: 

 Deze bakken zijn uitsluitend bestemd voor de bijeengeveegde bladeren. 

 De bakken zijn absoluut niet bedoeld voor snoeiafval of ander afval. 

Ik wijs u hier met nadruk op omdat bladbakken waarin snoei- of ander afval zit door de 

ophaaldienst op een andere manier worden behandeld dan bakken waar alleen blad in zit. De 

bakken met alleen blad zijn geschikt voor compost, de bakken met groenafval worden op een 

andere manier behandeld. Dit kost de gemeente zeer veel extra geld. Dit was één van de 

redenen waarom de gemeente eerder besloten had om op enige plekken in Emmen geen 

bladbakken meer te plaatsen. 

Vereniging Wijkbelangen Emmerhout en ondergetekende hebben er hard aan getrokken om 

de bakken alsnog geplaatst te krijgen en dit is ons gelukt. Zie ook artikel Dagblad van het 

Noorden van vrijdag 12 november en maandag 15 november. Daarom nu deze oproep. 

Verpruts het niet voor de andere bewoners en houd blad en ander afval gescheiden. 

Verder vraag ik uw medewerking om via handtekeningen of e-mail mij te laten weten of u het 

zinvol zou vinden om de gemeente te vragen om in het voorjaar ook tijdelijk bakken te 

plaatsen waar het voorjaars snoeiafval in kan. 

 Met vriendelijke groet, Meta Korving, Vakgroep Bork 

 Laan van de Bork 348 

 0591-674557 



 bork 

Bibliotheek 

Bibliotheek Servicepunt "De Omslag" zal tijdens de kerstperiode gesloten zijn van 18 

december t/m 2 januari. 

In het nieuwe jaar zullen we u o.a. de volgende activiteiten bieden: 

Woensdag 23 

februari 

13:30 

6 tot 

12 

jaar 

Voor alle Geronimo-fans in emmerhout is er een heuse 

Geronimo-middag! Je kunt met de echte Geronimo op de foto 

(ja hij komt echt langs!), er wordt voorgelezen, we gaan 

knutselen en een gi-ga-gave-geronimo-quiz spelen met leuke 

prijzen. Voor kinderen/de echte fans, je moet jezelf wel even 

opgeven (op onderstaand mailadres of je komt even langs). 

Kosten 

€2,- per 

kind 

Woensdag 13 

april 14:00 - 

16:00 

8 tot 

12 

jaar 

Schilderen met letters en woorden. Lekker aan de gang met 

kwast, handen, verf, stempels en echte letters. Originele en 

verrassende resultaten. 

Kosten € 

2,- per 

kind 

Woensdag 18 

mei 14:00 - 

15:00 

5 tot 

8 

jaar 

Een echt Kabouterverhaal in het bos en bij mooi weer gaan we 

een stukje kabouterpad lopen. (met slecht weer in de 

bibliotheek kabouteractiviteiten) wel even opgevenvan te voren 

(bij onderstaand mailadres of je komt even langs). 

Kosten 

gratis 

Ook kunnen we u al vertellen dat er in het nieuwe jaar een zeer besmettelijke virus zal 

uitbreken bij de kinderen van groep 5 en 6 van basisschool Kristalla. Pas op dat u niet besmet 

raakt met dit virus. Het is erg besmettelijk en tegen geen enkele medicijn bestand. We houden 

u op de hoogte. 

 Bibliotheek "De Omslag" 

 De Lemzijde 87/88 

 7823 SH Emmen 

 Tel. 06-22096294 

 Email: emmerhout@bibliotheekemmen.nl 

Openingstijden 

Maandag 13.30 - 16.30 

Woensdag 13.00 - 15.00 

Donderdag 13.30 - 16.30 

Gezocht vrijwilligers voor de Vrijwillige Thuishulp 

Iedereen kent wel iemand in de familie of directe omgeving die thuishulp krijgt. Meestal 

betreft het dan een professionele hulpverlener die verpleegkundige handelingen komt 

verrichten of huishoudelijke karweitjes opknapt. We kennen allemaal ook wel de vrijwilliger, 

die vanuit bijvoorbeeld de Zonnebloem, een praatje komt maken. Ondanks al die goede 

zorgen heeft de gemeente Emmen Welzijngroep Sedna gevraagd een andere vorm van 

thuishulp te organiseren en wel de vrijwillige thuishulp. 
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Wat is vrijwillige thuishulp. 

Vrijwillige thuishulp is hulp van een vrijwilliger aan iemand met een handicap of chronische 

ziekte, jong of oud, en aan hun mantelzorgers. De hulp is vergelijkbaar met de steun die men 

krijgt van huisgenoten, familie, vrienden en kennissen wanneer men met een handicap of 

chronische ziekte te maken krijgt. Het gaat in principe om een 'extra versterking` hiervan. 

Vrijwillige Thuishulp biedt geen zorg zoals de professionele zorg dat doet en komt hier ook 

niet voor in de plaats. 

Kerntaak van de vrijwilliger: de vrijwilliger richt zich in eerste instantie op de sociaal 

begeleidende taken ten behoeve van de hulpbehoevende. 

Ook u kunt vrijwilliger thuishulp worden. 

Als u tijd vrij kunt maken en het leuk vindt om iets voor een ander te betekenen, kunt u zich 

bij ons aanmelden. In overleg kunt u doen wat het beste bij u past. 

Er zijn heel veel hulpvragers uit Emmerhout die graag contact willen met een vrijwilliger. 

Wie dat zijn en wat men nodig heeft is te bevragen bij Tineke Wubbels (zie hieronder voor 

telefoonnummer en emailadres). 

Er is geen specifieke kennis, ervaring of opleiding nodig. Het belangrijkste is dat afspraken 

die u maakt, nakomt. Sedna biedt u scholing aan in de vorm van een basiscursus en thema 

bijeenkomsten. 

Heeft u interesse of wilt u meer weten over vrijwillige thuishulp in de gemeente Emmen? 

Neem dan contact op met: 

 Welzijngroep Sedna, coördinator Tineke Wubbels 

 T 0591-680800 

 E t.wubbels@welzijngroepsedna.nl 

Bewoners Emmerhout geïnteresseerd in eigen geschiedenis 



 

 

Dat de inwoners van Emmerhout geïnteresseerd zijn in de geschiedenis van hun eigen wijk 

bleek op donderdagavond 25 november jl. Bijna 200 mensen kwamen die avond naar de 

Schepershof waar Gerrie van der Veen, medewerker van Bibliotheek Emmen en 



amateurhistoricus, het erfgoedproject 'Emmerhout Eeuwenoud en toch springlevend' 

presenteerde. Het project, opgezet in samenwerking met de basisscholen (Kubus en Kristalla), 

Wijkbelangen en de bibliotheek is bedoeld voor de kinderen van de bovenbouw van beide 

basisscholen. Het bevat behalve een lesbrief, een fietstocht en een wandeltocht langs 

historische plekken in de wijk. In de weken vooraf aan deze presentatie werkten de kinderen 

van de bovenbouw met het ontwikkelde materiaal. Gerrie van der Veen bezocht alle 

bovenbouwgroepen om de kinderen mee te nemen in de tijd. In de Schepershof konden de 

aanwezigen kennis nemen van enkele werkstukken die de kinderen naar aanleiding van deze 

geschiedenislessen gemaakt hebben. 

 

De fietstocht langs archeologische vindplaatsen in de wijk is ontwikkeld naar een idee van 

Roel Knegterink. Voor zijn idee kreeg hij twee jaar geleden € 750,- uit de zogenaamde Id€€-

gelden. Wethouder Mariet Thalens nam uit handen van Roel Knegterink de lesbrief en 

fietsroute in ontvangst. In haar dankwoordje sprak mv. Thalens de wens uit dat dit project 

navolging zou vinden in andere wijken. 'Het is belangrijk om de kinderen te leren over hun 

eigen omgeving.' 



 

Alle aanwezigen kregen na afloop een exemplaar van de fietsroute mee. Omdat de 

belangstelling veel groter was dan de organisatie verwacht had, was er niet voor iedereen 

onmiddellijk een exemplaar beschikbaar. De fietsroute is gratis af te halen in de Wijkwinkel 

Emmerhout. Ook mensen die op 25 november niet aanwezig konden zijn, kunnen een 

fietsroute bij de Wijkwinkel afhalen. Dankzij een bijdrage van Wijkbelangen Emmerhout en 

de Gemeente Emmen kon het project 'Emmerhout Eeuwenoud en toch springlevend' 

gerealiseerd worden. Het bestuur van Wijkbelangen overweegt om bij de jaarvergadering in 

het voorjaar van 2011 Gerrie van der Veen opnieuw uit te nodigen om over de geschiedenis 

van Emmerhout te komen vertellen. 



 

Wytse Bouma. 

Openingstijden Wijkwijzer 

Opgelet! Gewijzigd per 1 januari. 

Maandag 10:30 - 12:00 13:00 - 17:00 

Dinsdag 09:00 - 12:00 13:00 - 17:00 

Woensdag 09:00 - 12:00 13:00 - 17:00 

Donderdag 09:00 - 12:00 13:00 - 17:00 

Vrijdag 09:00 - 12:00 13:00 - 17:00 

 


